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§ 7 Dnr 62740  

Mötets öppnande  

Sammanfattning  

Ordförande öppnar mötet, Malin Bergman Solming väljs till justerare att 

jämte ordförande justera protokollet.  

Dagordningen fastställs med tillägg till övriga frågor:  

- Skyltprogram 

- HQF 
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§ 8 Dnr 62739  

Uppföljning av Tillsammans mot 4,0  

Sammanfattning  

Kommundirektören Tobias Arvidsson rapporterar: 

• Förvaltningen fastställer just nu ramarna för värdegrundsarbete som ska 

antas politiskt innan det genomförs i hela organisationen. 

• Utbildningar för personal i bemötande. 

• Ny organisation för året med flera ledningsgrupper. Även styrgrupp för 

fokusområde tillväxt och näringsliv. 

• Företagslots kommer igång efter sommaren. Kommer att kunna fungera 

liknande ”Dukat bord”. 

• Mötesplatser: bygglov genomfört, i höst kommer plan och miljö också 

delta, kan bli fler förvaltningar som bjuder in.  

• Omorganisation av förvaltningarna sker för att effektivisera och få 

skattekronan så nära brukarna/kunderna/medborgarna som möjligt, kultur- 

och fritid först, därefter socialförvaltningen, tekniska och planavdelningen.  

• Behov av kommunikation – vad är gjort, hur berättar vi det? Tobias tar 

med till kommunikationsavdelningen. 
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§ 9 Dnr 62738  

Situationen på HMAB  

Sammanfattning  

Lars-Erik Sandhgren är sjukskriven, Jenny Lindberg är tf vd.  
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§ 10 Dnr 62737  

Fokusområden  

Sammanfattning  

Näringsliv är ett av tre fokusområden och ett av kommunens mål handlar 

om företagens nöjdhet. 

Ytterligare interna fokusområden är: kompetens, lokalfråga, säkerhet- och 

krisberedskap, service, digitalisering, tvärgående, ledarskap och 

finansieringsstrategi.  
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§ 11 Dnr 62736  

Svenskt Näringslivs siffror  

Sammanfattning  

Svenskt Näringslivs undersökning om företagsklimatet, Håbos 

sammanfattande betyg har stigit från 2,7 till 3,0. Hela resultatet släpps i 

september och då ska vi uppmärksamma detta i samarbete med Svenskt 

Näringslivs Anna-Lena Holmström vid ett sent sommarmingel i Krägga.  
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§ 12 Dnr 62735  

Övriga frågor 

Sammanfattning  

- Skyltprogram har tagits fram för riktlinjer för skyltning i Håbo kommun, 

Tekniska nämnden ska ta beslut men vill ha inspel från 

företagarföreningarna på förslaget. Nämnden får ta beslut efter sommaren 

och kommunfullmäktige under hösten. Förslaget skickas ut med detta 

protokoll till företagarna och förslag och kommentarer skickas tillbaka till 

kommunstyrelsen@habo.se, senast 31 juli. 

- Håbomässan: Årets mässa hade 2.700 besökare. Färre utställare och färre 

besökare för varje år. Funderingar diskuteras på vad som kan behöva 

förändras för att den ska bli bättre. Håbo Marknad AB begär utvärdering 

tillsammans med arrangören om framtida mässor. 

- HQF, fråga ställs om varför HQF inte är med i Tillväxtrådet. December 

2018 antogs nytt reglemente för Tillväxtrådet där vilka som skulle ingå i 

rådet regleras. Kommunstyrelsen kan ta beslut om ändring av reglementet, 

frågan lyfts i politiken under hösten.  

- Rapport från Kommunstyrelsen igår, McDonalds presenterade sina planer 

för att etablera i Håbo.  

- Logistik Bålsta: Stort intresse, flera större företag vill köpa mark. 

Resecentrum ska byggas under 2020. Centrumområdet: ombyggnation av 

centrumbyggnaden aktuell samplaneras mellan kommunen och Grosvenor. 

- Offentliga lokaler kommer behöva underhåll och byggas nytt. 

- Inför nästa Tillväxtråd skriftlig rapport från förvaltningen. 

- Sensommarmingel 4 el 6/9 

- Halloween med företagarföreningarna i Stenhuset.  
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